

الهيئلة العلاملة للرباض **General Authority of Sports**

تعميم رقم (3) لسنة 2025

الموضوع: جدول الفئات العمرية وفئات المسابقات

To: Managers of Affiliated Academy, Greetings.

We attach the table of Age Groups and Tournament Categories Ranking & NON-Ranking competitions for 2025.

Circular No. (3) - 2025

SUB: AGE GROUP & TOURNAMENT CATEGORY

We would like to inform you about the following: -

- 1. The attached schedule must be followed even if the academies hold non-ranking or private closed tournaments.
- 2. Players are also allowed to participate in competitions that follow only immediately after their category, and if the player wishes to participate in two categories higher than his or her permitted category or more, he must be requested from the Federation through the academy registered in it or directly if the player is registered individually.
- 3. A player's age depends only on his year of birth, without regard to the month or day.

السادة / مدراء الأكاديميات المحترمين تحبة طبية،،

نرفق لكم جدول الفئات العمرية وفئات المسابقات التصنيفية وغير التصنيفية لسنة 2025.

ونود التأكيد على ما يلى:-

- 1. يجب الالتزام بالجدول المرفق حتى في حالة إقامة الاكاديميات بطولات غير تصنيفية او بطولات مغلقة
- 2. يسمح للاعبين بالمشاركة بمسابقات الفئة التي تلى فئته مباشرة فقط، وفي حالة رغبة اللاعب بمشاركة بفئتين اعلى من فئته المسموحة او اكثر عليه بمخاطبة الاتحاد عن طريق الاكاديمية المسجل فيها او بصورة مباشرة اذا كان اللاعب مسجل بصفة فردىة.
- يعتمد عمر اللاعب على سنة تولده فقط دون النظر الى الشهر او اليوم.

وتقبلوا خالص تحياتنا

Best Regards

Naser Al Marzougi **General Secretary**

اتحاد الامارات للتنس **UAE TENNIS FEDERATION**

التاريخ: Date: 2024/11/03

ناصر المرزوقي الأمين العام

T: +971 4 2660744: a F: +971 4 2660944: ف

info@uaetennis.ae www.uaetennis.ae